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RAPPORT FRÅN STYRELSENS ORDINARIE SAMMANTRÄDE JANUARI 2025 
 

Här följer en kort sammanfattning av styrelsens sammanträde i januari 

 

 

Ekonomi 

Styrelsen gick sedvanligt igenom föreningens ekonomi, resultat- och 

balansrapporter. Utfallet hittills håller sig fortfarande inom fastställda 

budgetramar med smärre avvikelser. 

 

Vägar 

Vintersäsongen pågår och hittills har mestadels sandning varit påkallad och 

plogning vid några tillfällen. Halkbekämpning är tyvärr svårartad när 

temperaturen är runt noll och gruset inte ligger kvar utan till sist hamnar i 

vägrenen.  

 

Några belysningsstolpar fungerar inte och reparationer skall genomföras. 

 

Skog och grönområden 

Det har noterats att det förekommer en del körning med snöskoter inom 

området vilket är olyckligt eftersom det leder till markskador som drabbar 

föreningen. 

 

Bryggor och badplatser 

Inget nytt avseende bryggor och bad fanns att diskutera. 

 

Byggnader 

Det kommande utredningsarbetet avseende bastuhuset och tennisbanan 

diskuterades och planerades. 

 

Övrigt 

Vi har nu fått svar från Flens kommun att de arbetar med frågan om de 



periodvis höga nivåerna i Orrhammaren. Något konkret svar har vi ännu inte 

fått. 

Styrelsen har blivit kontaktad av Mellösa Bygderåd som efterhör om vi kan 

stödja deras arbete som bland annat syftar till att bevara skolan. Ett arbete som 

är positivt men inte omfattar vår förenings ansvarsområde. Intresserade 

medlemmar bör i stället individuellt kontakta Bygderådet. 

 

Den sista februari går tiden ut för att inlämna motioner till årets stämma. 

Särskild information om detta skall läggas upp på hemsidan. 


